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A selection of new jet substructure measurements are reported from the ALICE
experiment at the CERN LHC in both proton–proton and heavy-ion collisions.
These include the first fully corrected inclusive measurements of the groomed jet
momentum fraction and the groomed jet radius, as well as the N -subjettiness
distribution and the fragmentation distribution of reclustered subjets. We also report
on the measurement of several groomed substructure observables of heavy-flavor jets
in pp collisions, fragmentation functions and the new measurements of the radial
distributions of D0 mesons or Λ+

c baryons in jets. The measurements are compared
to theoretical calculations and provide new constraints on the physics underlying
parton fragmentation and jet quenching.

Проведены новые измерения струйной субструктуры в ходе эксперимента
ALICE на LHC ЦЕРН при столкновениях как протонов с протонами, так и
тяжелых ионов, в том числе первые полностью скорректированные инклюзивные
измерения доли импульса и радиуса выделенной струи, а также распределения
N -субструйности и фрагментации рекластерированных субструй. Представлены
данные измерений нескольких выделенных субструктурных наблюдаемых в стру-
ях с тяжелыми ароматами в pp-столкновениях, функций фрагментации и новых
измерений радиальных распределений D0-мезонов или Λ+

c -барионов в струях.
Данные измерений сравниваются с результатами теоретических расчетов, они
дают новые ограничения на физику, лежащую в основе фрагментации партонов
и гашения струй.
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